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Stort lokalt engasjement i Skoger

• 25 bygdefolk deltok på infomøte på Skogvang i desember 23

• Mange av disse har spilt inn til høringssvar

• Nærutvalget har sendt inn høringssvar til temaplan



Temaplanen svært sentral for våre 
sambygdinger – hvorfor?
• Stor andel eldre bebyggelse

• «grisgrendt» område- store avstander

• Gamle  og gjerne private enkeltstående avløpsanlegg

• Krevende grunnforhold

• Lokal forurensning av bekkeløp.

• Liknende forhold gjelder trolig også for tidligere Nedre Eiker og Svelvik



Sentrale begreper
§PBL 27-2 om «avløp» :

• «nærliggende areal» og «uforholdsmessig store kostnader». 
• Dette har kommunal og distriktsdep. i 2012 konkretisert til 500 m mtp

avstand og 3 ganger normalkostnad (definert som kr 200000). 
• Dette betyr vel at om man er innenfor 500 m fra offentlig nett, så kan 

man pålegges inntil 600000 i påkoblingsutgift?

Kommentar:
• Hva vil grense for normalkostnad være i 2024 – tall?
• På «Skogvangmøtet» fikk folk høre at en tilkobling til offentlig 

avløpsnett kunne komme på «godt over en million»



Det var tryggere før!

• En bærende strategi i planen fra 2010-2020 som var felles for 9 kommuner i nedre 
Buskerud samt Sande, var: «Anleggsbidraget for boligeiendommer som blir pålagt, 
eller som ønsker å knytte seg til kommunal vannforsyning og avløpsrensing 
fastsettes til inntil 2G (150.000 kr inkl. mva), for vann og avløp og pr bolig. Ved 
spesielt høye anleggskostnader skal andre løsninger vurderes».  

• Videre stod det i planen: «Sikre at den økonomiske terskelen ikke blir for høy for 
boligeiendommer som på grunn av dårlig privat vannforsyning og avløpsløsninger 
ønsker å knytte seg til kommunalt nett»



Hensiktsmessig med lokale forskjeller?

• Hvorfor skal man kjøpe seg bolig ut på landet i Skoger 
eller Svelvikveien når det økonomisk sett kan virke 
tryggere økonomisk både i Sande og Lier når det kommer 
til tilknytningsavgifter?

• Lier og Holmestrand har så langt beholdt et øvre tak på 
kostnader.



«Pisk eller gulrot»?

• Kommunedirektøren setter fokus på effektiv og forutsigbar saksbehandling  
som ikke gir kommunen uforutsette kostnader

• Nærutvalg 9 ønsker IKKE at politikerne i Drammen legger usikkerhet og 
uforutsigbarhet over på innbyggerne.

• Bruk heller incitamenter i form av tilskuddsordninger for de som tidlig «blir 
med» .

• Viderefør et øvre tak på kostnader som trygger folk.


